

Title (en)

COSMETIC PRODUCT CONTAINER AND REFILL FOR SUCH A CONTAINER

Title (de)

BEHÄLTER FÜR EIN KOSMETIKPRODUKT UND NACHFÜLLUNG FÜR EINEN SOLCHEN BEHÄLTER

Title (fr)

RÉCEPTEACLE D'UN PRODUIT COSMÉTIQUE ET RECHARGE POUR UN TEL RÉCEPTEACLE

Publication

EP 4082387 A1 20221102 (FR)

Application

EP 21210459 A 20211125

Priority

FR 2104544 A 20210430

Abstract (en)

[origin: CN115251559A] The invention relates to a container for a cosmetic product and a refill for such a container, the invention provides a refill (18) intended to be removably mounted on an actuation base (16) and configured to receive a cosmetic product, the refill (18) comprising a plurality of grooves (44) and/or ribs, the plurality of grooves and/or ribs are configured to mate with all or part of the plurality of ribs (46) and/or grooves of the actuation base (16), respectively, to enable the refill (18) to be mounted on the actuation base (16) to enable the cosmetic product to enter and/or exit. The grooves (44) and/or ribs of the refill (18) extend longitudinally towards the first end of the refill (18) over a portion of the height of the inner skirt (26).

Abstract (fr)

L'invention propose une recharge (18) (18) destinée à être montée de manière amovible sur une base (16) d'actionnement et configurée pour recevoir un produit cosmétique, ladite recharge (18) comprenant une pluralité de rainures (44) et/ou nervures configurées pour coopérer respectivement avec tout ou partie d'une pluralité de nervures (46) et/ou rainures de la base (16) d'actionnement de manière à autoriser le montage de la recharge (18) sur la base (16) d'actionnement pour permettre une entrée et/ou une sortie du produit cosmétique, les rainures (44) et/ou nervures de la recharge (18) s'étendant longitudinalement sur une partie de la hauteur d'une jupe (26) interne vers une première extrémité de la recharge (18).

IPC 8 full level

A45D 40/06 (2006.01); **A45D 40/00** (2006.01)

CPC (source: CN EP US)

A45D 40/04 (2013.01 - US); **A45D 40/06** (2013.01 - CN EP); **A45D 40/16** (2013.01 - US); **A45D 2040/0025** (2013.01 - EP);
A45D 2040/0031 (2013.01 - CN); **A45D 2040/005** (2013.01 - US); **A45D 2040/0062** (2013.01 - US); **A45D 2200/05** (2013.01 - US)

Citation (search report)

- [X] US 2021093070 A1 20210401 - DINATA NATA KUMARA [ID]
- [X] FR 3066081 A1 20181116 - ALBEA SERVICES [FR]
- [X] US 5599124 A 19970204 - ACKERMANN WALTER T [US], et al
- [X] GB 2183220 A 19870603 - EIZAN ASSOCIATES MANUFACTURER

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

Designated validation state (EPC)

KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)

EP 4082387 A1 20221102; CN 115251559 A 20221101; FR 3122322 A1 20221104; US 2022346528 A1 20221103

DOCDB simple family (application)

EP 21210459 A 20211125; CN 202111503518 A 20211210; FR 2104544 A 20210430; US 202117540973 A 20211202